
Protokół nr 6/2024 

ze wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej, które odbyło się w dniu 2 grudnia 2024 r. 

w sali nr 23 Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz.14:12, a zakończyło o godz. 15:45. 

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych Rady Miejskiej. Lista obecności członków komisji 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński  

- Sekretarz Miasta – Wioleta Spychalska 

- Skarbnik Miasta – Marzena Krzemińska 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Krystyna Wójcik-Wiśniewska, Katarzyna Markowska, 

Alicja Kurnikowska 

Porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Zaopiniowanie materiałów na VII sesję Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia : 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes 

stwierdzając, że jest odpowiednie quorum do odbycia posiedzenia oraz zapoznała członków 

komisji z porządkiem obrad.  

Ad. pkt 2 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski poinformował radnych Rady Miejskiej 

o sytuacji związanej z likwidacją zajęć rehabilitacyjnych w szkołach, podkreślił, że nie jest to 

zadanie własne gminy. Od kilku lat w szkołach były zatrudnione przez dyrektorów dwie 

rehabilitantki. Roczny koszt wynagrodzenia tych osób to 180 tys. zł. Z uwagi na to, że nie jest 

to zadanie własne gminy, a gmina jest w takiej sytuacji, że musi racjonalizować wydatki podjęto 

decyzję o likwidacji tych zajęć. Będzie zachęcać rodziców dzieci, które korzystały z tych zajęć 

do kontaktu z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej w celu weryfikacji uzyskania 

ewentualnej zapomogi. 

Radni podjęli dyskusję na ten temat. 

Burmistrz przypomniał, że w podczas ostatniego wspólnego posiedzenia Komisji poruszano 

temat monitoringu, który miałby zostać wykonany w okolicy ronda. Zadał pytanie czy radni 
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podjęli jakąś decyzję, czy chcą aby ten monitoring powstał, czy przeznaczyć te środki na coś 

innego, np. plac zabaw.  

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński, dodał że są to środki z tzw. alkoholówki i dostał 

informację, że nie można ich przeznaczyć na różne place zabaw. Wskazanie jest takie, że to 

musi być budowa nowego placu zabaw. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała pod głosowanie kto z radnych 

jest za przeznaczeniem środków na monitoring wokół ronda. 

Komisja jednogłośnie wyraziła negatywną opinię w tym zakresie.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poinformowała, iż radni 

otrzymali  wraz z zawiadomieniem materiały na sesję z projektami uchwał. Z kolei przystąpiono 

do zaopiniowania materiałów na sesję: 

- Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie na lata 2024-2035. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.  

- Projekt  uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

2024 rok. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski poinformował, że udało się pozyskać 

dofinansowanie na budowę łącznika między ul. Sadową i Tysiąclecia.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.  

- Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nowomiejskiemu na 

dofinansowanie zakupu specjalistycznego środka transportu sanitarnego typu C dla zespołów 

ratownictwa medycznego Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. Chciałby 

również zadać pytanie jak to się ma do ustawy o ratownictwie medycznym, gdzie jest 10 min 

na dojazd do pacjenta. 

Radny – Krzysztof Hoppe ma propozycję dla Starosty żeby wyposażyć szpital w trzecią 

karetkę, bo karetka nowa karetka ma być w miejsce tej zakupionej w 2016 roku.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.    

- Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Miast Polskich. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany  pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.    
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- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie na lata 2024-2028 z perspektywą do 2032 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany  pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.    

- Projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany  pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.    

- Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2025 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany  pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.    

- Projekt uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie w żłobku prowadzonym przez Gminę Miejską Nowe Miasto Lubawskie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany  pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.    

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/48/2024 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 22 października 2024 roku w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

administracyjnej i finansowej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów 

publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Nowe Miasto Lubawskie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena Kortes poddała powyższy projekt uchwały pod 

głosowanie, który został przez komisje zaopiniowany  pozytywnie przy 13 głosach „za”, 0 

„przeciw” i 0 „wstrzymujących się” w obecności 13 radnych.    

Ad. pkt 3 

W sprawach bieżących głos zabrał: 

Radny – Radosław Szczepański zadał pytanie czy jest możliwość dorysować podział na 

ścieżce rowerowej pasy dla pieszych i pasy dla rowerów.  

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że to jest typowo ścieżka 

rowerowa. Ona ma 2,5 metra, a musiałby to być ciąg pieszo-rowerowy 3,5 metrowy. Ale 

jeszcze przeanalizuje czy są inne możliwości.  
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Radny – Robert Krukowski poinformował, że jedna osoba zgłosiła, aby na zajezdni PKS wyciąć 

krzaki między tą zajezdnią a prywatnymi mieszkańcami, bo nie można przechodzić na 

chodniku. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że jeżeli chodzi o chodnik z prawej 

strony, od strony Biedronki to jest już działka PKS można jedynie wystąpić do nich. 

Wiceprzewodnicząca Rady – Barbara Bober zadała pytanie odnośnie drogi – jak jest ul. 

Klasztorna i za klasztorem przebiega droga to co to jest za ulica i czy należy ona do miasta, 

czy do kościoła. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że to jest taki wąski odcinek, który 

idzie za murem, ale jeżeli chodzi o własność to musiałby zweryfikować. 

Radny – Krzysztof Splitt zadał pytanie odnośnie planowanego oświetlenia ścieżki rowerowej 

przy ul. Kopernika i doświetleń przejść dla pieszych. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że jeżeli chodzi o doświetlenie 

ścieżki rowerowej wciągu ul. Kopernika otrzymano od projektanta projekt, w przyszłym 

miesiącu będzie rozpisywany przetarg na wykonanie. Jeśli chodzi o przejścia dla pieszych to 

w momencie projektowania różnych dróg konsekwentnie dorysowywane są dodatkowe 

oświetlenia, tak będzie w przypadku omawianej ścieżki rowerowej, kładki rowerowej przy ul. 

Narutowicza oraz wzdłuż ścieżki rowerowej, która będzie przechodziła przez ul. Długą i ul. 

Jagiellońską. W przyszłych latach będzie się chciało również wdrożyć doświetlania tych 

głównych ulic. 

Radny – Krzysztof Splitt zadał pytanie czy przed 700-leciem zostaną wymienione witacze 

przed wjazdem do miasta. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że odchodzi się od tematu witaczy, 

będzie to forma tablicy turystycznej. Będą to duże tablice usytuowane najprawdopodobniej 

pod tablicami ze zjazdem na Nowe Miasto Lubawskie na samych rondach. Jest już pozytywna 

opinia z organizacji turystycznej, która opiniuje takie tablice. Jest już również wycena od 

wykonawcy spod Olsztyna i przystąpiono do wykonania zmiany do stałej organizacji ruchu 

żeby te tablice zamontować. Jeżeli chodzi o nowe witacze analizowano możliwości z 

dofinansowaniem, ale na razie nie widać takiej szansy. 

Radny – Krzysztof Splitt przypomniał o wypalonej tablicy przy PKS oraz poinformował, że jak 

przyjeżdża cyrk do miasta i obkleja słupy ogłoszeniowe to nie jest to później sprzątane. 

Radny – Adam Strauss zadał pytanie czy będzie zamontowana lampka przy ul. Zdrojowej i czy 

będzie kratka na całej długości na asfalcie, żeby woda spływała do studni. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że pamięta o tym, jeżeli chodzi o 

kratę to trzeba będzie porozmawiać konkretnie z projektantem, natomiast lampa nie będzie 

problemem. 
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Pracownik biura rady – Alicja Kurnikowska poinformowała, że wpłynęły dwa rozstrzygnięcia 

nadzorcze stwierdzające nieważność uchwał w części podejmowanych na poprzedniej sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady – Daniel Smukała poinformował, że na spotkaniu koła PZW padło 

pytanie do burmistrza czy będzie coś robione z brzegiem Drwęcy bo słyszano, że miasto ma 

otrzymać dofinansowanie na projekt związany z rzeką Drwęcą.  

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że wnioskował o środki 

do Stowarzyszenia Miast Gmin i Powiatów Dorzecza Drwęcy, będzie to nawiązywało do rzeki 

Drwęcy, ale będzie to pod kątem wykonania muralu na 700-lecie, na który cały czas szuka się 

jeszcze środków zewnętrznych. O stanowiskach dla wędkarzy też można w przyszłości 

pomyśleć. 

Ad. pkt 4 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej – Magdalena 

Kortes zamknęła  wspólne posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.   

Protokół sporządziła Alicja Kurnikowska                               

  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                                         Magdalena Kortes 


